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Protokoll nr 5 från ordinarie möte den 9 juni 2020 
Plats: Digitalt via Zoom 
Tid: 14:00 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Louise Lindström, DHR 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
 
Frånvarande:  
Ola Larson, Stadsarkivet, Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
och Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern. 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden -  Skönhetsrådet    
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet, hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Anne Sjökvist utsågs till justerare. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 
Inget att anmärka på. 
Rådet beslöt att inloggning till mötet ska ske 10 min 
innan ordinarie mötes starttid, detta för att undvika 
onödiga förseningar. Joakim erbjöd sig att backa upp 
om någon behöver extra stöd hur man handhar den 
nya tekniken! 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
Rådet noterar, glädjande att Teater Pero kommer vara  
kvar som verksamhetslokal. Teaterverkstan och en  
teaterstiftelse har räddat den fortsatta verksamheten  
som blir mer av en gästspelscen. Teater Pero kommer  
även fortsättningsvis turnera med sina föreställningar  
men även spela i sin tidigare lokal på  
Odengatan/Sveavägen. 
Rådet önskar besöka det nya biblioteket i 
Djurgårdsstaden. Christer kontaktar Ann-Christine 
Eggert och planerar in ett möte under hösten. Till 
mötet kallas också Stefan Petersson som sakkunnig 
från KTH. 
Enligt planerna invigs det nyrenoverade 
Medborgarhuset i slutet av sommaren. 
 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
Inga noterade. 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 16 
juni. 

Diskussion om inkomna motioner från SD, vad gäller 
kulturutbudets innehåll och form. Rådet anser det är 
en klar brist att teckenspråket, som numer äger 
juridisk status inte omnämns i motionerna, ävenså att 
de nationella minoritetsspråkens saknar beskrivning. 
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7. Övriga ombyggnadsprojekt 
Christer berättade att han fått ett uppdrag att involvera 
HRF i planeringen och den fortsatta installationen av 
hörselslingor/teknik för kulturskolans verksamhet i 
nya Medborgarhuset. Anne + en kollega från HRF har 
tackat ja till ett möte i huset. 
 

 
8. Rapporter 

Kungsholmens bibliotek hälsar rådet varmt välkomna, 
rådet avvaktar tills läget förhoppningsvis stabiliserats 
när det gäller risk för smittspridning. 
Biblioteket på Tideliusgatan ska tydligen fortfarande 
vara verksamt för mer info: 
http://habilitering.se/bibliotek  
Gunilla påminde om utskicket från Pia Ehnhage 
gällande information från Folkhälsomyndigheten 

 
 

9. Övriga frågor 
Anne informerade om en ny lag som träder i kraft den 
23 september som avser tillgänglighet för digital 
offentlig service. 
Diskussion om Digit och Die rapporten som 
kulturförvaltningen sammanställt. 
Gunilla planerar 2 PM det första handlar om tidigare 
rådsmedlemmen Gunnar Hägers insatser i samband 
med förbättringar för synskadades möjlighet att ta del 
av Stadsmuseets utbud och verksamhet i stort. Det 
andra tar upp frågan och beskriver goda exempel på 
samarbete mellan ett funktionshindersråd och berörd 
förvaltning. 
 

10. Nästa möte, äger rum den 18 augusti 14:00-15:30.  
Plattform: Zoom 

 
Gunilla tackade alla för den här terminen och ett 
gott samarbete! 

 
Glad sommar! 
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Balanslista 2020 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset och 
biblioteket Norra 
Djurgårdsstaden 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 
Ann Christine 
Eggert 

Från jan - 20 och 
framåt 

Kompetensförsörjningsplanen 
 Madelene Granath 
HR avd. 

VT +HT 2020 

�����������	�

��	�������������

����	���	���	�
VT+HT 2020 

Stadsutveckling med kultur 
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VT+HT 2020 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson VT+HT 2020 
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Gunilla Göran,  VT 2020 
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Louise Lindström VT 2020 

*������	������	�� Daniel Forsman HT 2020 
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Gunilla Göran ordf.             Anne Sjökvist    
  

    Justerare 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 


